

Party @ your own pace 樂悠

## Happy Hour Package HK\$7,888

### Package includes 套餐包括：

- Use of designated venue for 3 hours (5pm – 8pm)  
使用指定場地三小時（下午 5 時至晚上 8 時）
- Unlimited serving of designated house wine, house beer, orange juice and soft drinks  
無限量供應指定葡萄酒、啤酒、橙汁及汽水
- Three kinds of bar snacks  
三款佐酒小食
- Wireless internet access  
無線上網



### Looking for more 升級優惠：

- Free flow of designated Prosecco for 3 hours at \$58 per person  
以每位港幣\$58 升級享用三小時無限量添飲指定意大利氣泡酒

**For inquiries or reservations 查詢或預訂**

**Tel 電話：3980 3385**

**Email 電郵：events@cphongkong.com**

### Terms and Conditions 條款及細則

- The above package is valid until September 30, 2019 and for Mondays to Fridays only (except public holidays)  
以上套餐有效期至 2019 年 9 月 30 日及只適用於星期一至五（公眾假期除外）
- The above package is valid for a maximum of 30 guests  
以上套餐適用於最多 30 人
- Additional guest will be charged at HK\$258 per person  
額外客人每位收費港幣\$258
- 20% discount on the above package for guests holding meetings in the Hotel on the same day  
同日於酒店舉行會議之客人可享以上套餐八折優惠
- Subject to 10% service charge 另收取加一服務費
- The above package is subject to availability and may change without prior notice  
以上套餐視乎供應情況而定，如有更改恕不另行通知
- In case of any dispute, Crowne Plaza Hong Kong Causeway Bay reserves the rights of final decision  
如有任何爭議，香港銅鑼灣皇冠假日酒店保留最終決定權



Tel 電話: (852) 3980 3980 Fax 傳真: (852) 3980 3900 Web 網址: www.cphongkong.com  
8 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong  
香港銅鑼灣禮頓道 8 號